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REDAKTORKY

1. Irena Vokrojová ve spolupráci 
s Atelier Flannel vytvořila řadu 
slušivých a trendy kousků pro ženy 
v každém věku. Vyzdvihnout je 
potřeba i kvalitní materiály.
2. Bunda s třásněmi od C&A 
bude třešničkou na dortu 
každé jarní i letní fashion kreace.
3. Sérum na řasy deNatura 
mohu doporučit z vlastní 
zkušenosti. Líbí se mi i postoj 
a marketing společnosti.
4. Conversky jsou již módní 
stálicí. Obutí této značky je 
nadčasové a neuvěřitelně 
variabilní. Některé modely 
vlastním i dlouhé roky.
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Má kariéra v médiích dosáhla letos plnoletosti. 
Za těch 18 let jsem prošla různými časopisy 
i weby. A musím říct, že jsem měla obrovské 
štěstí. Všude mi bylo hezky. Kromě zkušeností, 

jsem potkala celou řadu skvělých a inspirativních lidí. Někteří 
dodnes zůstali mými nejbližšími přáteli. A za to jsem obzvlášť 
šťastná. K takovým jedincům se řadí i Irena Vokrojová. Jde 

o fashion lady se vším všudy. 
Móda jí koluje v krvi. Je navíc 
skvělý člověk. Dělá profesionální 
stylistku, pomáhá třídit šatníky, 
radí nejen ženám, jak se oblékat 
s ohledem na typ postavy, 
osobnost, potřeby. A aby toho 
nebylo málo, Irena také pořádá 
Bazaarek – akci, kterou já 
naprosto miluju a chodím na ni 
pravidelně už řadu let.

Irena dvakrát do roka 
zorganizuje sobotní sešlost, 
na které se prodává vintage 

oblečení a doplňky. Vždy se moc těším, až tam vyrazím 
nakupovat a potkám tolik fajn lidí. Z Bazaarku mám 
nespočet super kousků. A nedávno se mi Irena svěřila, 
že spojila síly s Atelier Flannel a přináší nadčasovou 
kolekci, která oslavuje ženskost. Perfektně padnoucí střihy, 
sofi stikované vzory a luxusní materiály vytvářejí modely, 
které nikdy nevyjdou z módy. Kolekce nese motto NEVER 
OUT OF STYLE a dokazuje, že skutečný styl není 
o trendech, ale o sebevědomí a eleganci. A já si rozhodně 
některé kousky pořídím.  

Můj módní styl je hodně specifi cký. Na jednu stranu 
preferuji minimalismus, nejsem na přezdobené designy, 
nejlepší barvou je pro mě černá, ale tu a tam si mě získá něco 
divočejšího. Jako třeba bunda s třásněmi od C&A. Takový 
extravagantnější prvek, jakým třásně jsou, skvěle rozbije módní 
monolit, který by mohl být jinak příliš fádní. 

Podpatkům jsem dala víceméně sbohem již před lety – beru 
si je opravdu jen výjimečně. A tenisky, to je moje srdcovka. Ne 
nadarmo jich vlastním poměrně dost. A značka Converse patří 
léta k mým favoritům. Tentokrát jsem nesáhla po plátěnkách 
Chuck Taylor All Star ale po sportovnějším pojetí bot. 

Na závěr bych ráda doporučila jednu kosmetickou 
záležitost. V minulosti jsem vyzkoušela několik sér na řasy, 
výsledky ale nebyly nikterak slavné. Už několik kamarádek 
mi ovšem doporučilo deNatura sérum na řasy. Pořídila jsem 
si ho a zhruba po měsíci a půl používání vidím znatelné 
výsledky. A to má největší efekt přijít po třech měsících 
používání! Kromě toho, že jde o výrobek, co evidentně 
funguje, je navíc přírodní, což mě opravdu baví.  
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